

國立雲林科技大學

YunTech

112 學年度研究生宿舍 暑假 住宿申請表

Application Form for Graduate Student Summer Accommodation, 112 Academic Year

學生姓名：_____ 學 號：_____

所 級：_____ 寢室位置：_____ (非 112-2 住宿生請勿申請)

Student Name: _____ Student ID: _____ Department: _____

Room Location: _____ (Do not apply if not a resident of 112-2)

申請日期：113 年 6 月 3 日至 113 年 6 月 14 日止

提醒：申請請審慎思考，申請後如欲退宿者，113 年 6 月 21 日(五)前填寫退宿單辦理，扣宿舍記點 1 點，6 月 21 日(五)後申請退宿者一律不退費。

Application Dates: June 3rd, 2024 to June 14th, 2024

Reminder: Please carefully consider your application. If you wish to cancel after applying, please fill out the withdrawal form by June 21st, 2024 (Friday). One dormitory point will be deducted upon cancellation. No refunds will be given for cancellations after June 21st, 2024(Friday).

暑假期間研究生宿舍需進行大規模環境清潔消毒，屆時請配合清潔時段，將宿舍空間(含戶廳與房間)的物品整理打包並張貼個人資訊，否則公共空間的物品將一律清除謝謝。

During the summer vacation, there will be extensive cleaning and disinfection of the graduate student dormitories. Please cooperate with the cleaning schedule. All personal belongings in the dormitory space (including living room and bedroom) should be packed and labeled with personal information. Otherwise, items in common areas will be removed. Thank you.

指導教授：_____ (無須本人簽名) 研究室或工作地：_____

連絡電話：(家裡)：_____ (手機)：_____

Advisor: _____ (No need for personal signature) Laboratory or workplace: _____

Contact Phone: (Home): _____ (Mobile): _____

住宿金額：G 棟宿舍新台幣 89 元*66 天=5,874 元(不含保證金)

D2 棟宿舍新台幣 87 元*66 天=5,742 元(不含保證金)

未中籤者/畢業生延長住宿至 7 月底。

G 棟宿舍新台幣 89 元 38 天=3,382 元(不含保證金)

D2 棟宿舍新台幣 87 元 38 天=3,306 元(不含保證金)

交換生/國際生延長住宿至 7 月__日共__日，每日 120 元，
共計_____元(最長申請至 112 年 6 月 29 日止，6 月 30 日上午辦理退宿)

Accommodation Fee:

Building G Dormitory: NT\$89 per day * 66 days = NT\$5,874 (excluding security deposit)

Building D2 Dormitory: NT\$87 per day * 66 days = NT\$5,742 (excluding security deposit)

For those not selected/graduating students, accommodation can be extended until the end of July.

Building G Dormitory: NT\$89 per day * 38 days = NT\$3,382 (excluding security deposit)

Building D2 Dormitory: NT\$87 per day * 38 days = NT\$3,306 (excluding security deposit)

Exchange students/international students can extend accommodation until July _____ for a total of _____ days, at NT\$120 per day, totaling NT\$_____ (Applications can be made until June 29, 2024, and checkout will be done on the morning of June 30)

1. 宿舍服務中心確認章：

(請至宿舍服務中心由黃莉婷小姐核章, 確認章核定後方可繳費)

1. **Confirmation stamp from the Dormitory Service Center:** (Please visit the Dormitory Service Center and have Ms. Huang Liting verify and stamp your application. Payment can only be made after confirmation.)

2. 出納組繳費章：

(宿舍服務中心核章後至出納組繳費，最後請同學將本表繳回學生宿舍服務中心，否則視同未完成申請)

2. **Payment stamp from the Cashier Division:**
(After confirmation from the Dormitory Service Center, proceed to the Treasury Department for payment. Finally, please return this form to the Student Dormitory Service Center. Failure to do so will result in incomplete application.)

*宿舍服務中心未核章即繳費者或未繳回申請單者概不受理

*Applications without confirmation from the Dormitory Service Center or without returning the application form will not be processed.